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ما چقدر به مسئله »آموزش« در مدارس بها می دهیم؟ وظیفه سینما و 

به طور کلی بقیه مدیوم های هنری در اشاره به این مفهوم تا چه حد است؟ 

اگر در همین ابتدا بخواهیم به این دو ســـوال پاسخ دهیم، به احتمال 

یاد با ناامیدی مواجه خواهیم شد، ولی اجازه دهید تا شما را با بخش  ز

مثبت ماجرا روبه رو کنم. در هجدهمین دوره جشنواره سینماحقیقت، 

اهمیت آموزش به عنوان یکی از سوژه های اصلی و محوری در تعداد 

قابل توجهی از آثار بروز یافت و مخاطب توانست با سویه های مختلف 

این مفهوم ارتباط برقرار کند. »هنرستان« ساخته علی ثقفی، کارگردان 

جوان سینمای ایران، یکی از همین قِسم فیلم هاست که به خوبی موفق 

می شود در پس لایه های بیرونی مستند به اهمیت مسئله آموزش بپردازد 

و بیننده اش را به فکر در مورد بسیاری از فضائل اخلاقی که نیاز اساسی 

جامعه جوان و نوجوان ما در این وانفساست وادار کند.

»هنرستان« داستانِ ســـاختن و اوج گرفتن دوباره است که با اشاره به 

ماجرای سربرآوردن مدرسه ای فراموش شده در قلب منطقه اصیل نشین 

»ســـیروس« روایتش را بنا می ســـازد و پیش می برد. در واقع هنرستان 

»راهیان قدس« در دوران نه چندان دور محل مناســـبی برای آموزش 

یق برای حضور  نوجوانـــان در ایام دفاع مقدس بود و آن ها را به این طر

در میدان جنگ آماده و مهیا می کرد. حتی »شهید چمران« هم بخشی 

از آموزش خود در مقطع متوســـطه را در این هنرســـتان گذرانده بود، 

ولـــی اوضاع به همان منوال پیش نرفت و روز به روز از ارزش و اعتبار 

»راهیان قدس« به عنوان یک مدرســـه خوشنام کاسته شد. این روند تا 

یاحی« در قامت مدیر ادامه داشت، ولی  دوران روی کار آمدن آقای »ر

دیـــری نپایید که روحیه کارآمد و اهل مدارای این مدیر بر جو نه چندان 

مطلوب مدرســـه غلبه کرد. بدین شکل که او با خوش رویی و دعوت 

دانش آموزان به مشارکت در فعالیت های کلاسی، نرخ بزه در منطقه را 

پایین آورد و اســـم »راهیان قدس« را دوباره بر سر زبان ها انداخت. از 

یادی به »پرویزخان« دارد و خاطرات  این منظر، هنرستان شـــباهت ز

آن فیلم را در ذهن مخاطب مشـــتاق زنده می کند. حتی می توان اینطور 

بیان کرد که هنرستان ورژن مستند پرویزخان است. ثقفی در اولین فیلم 

سینمایی اش هم به آموزش، تعاون و همکاری توجه ویژه ای نشان داد 

و این مفاهیم را در کنار هم به قصد ساخت یک بنای سینمایی دراماتیزه 

کرد. هرچند در مستندهایی همچون هنرستان خبری از دراماتیزه کردن 

ماجرا نیست و فیلمساز هم سعی کرده هیچ دستکاری ای در روند پیشبرد 

اتفاقات نداشته باشد، ولی فهم پیوند و تلاقی نگاهی که در هنرستان و 

یســـت هنری او  گاه هنرمند و ز پرویزخان وجود دارد جز با فهم ناخودآ

ممکن نیست. آنچه در ادامه می خوانید گفت وگوی مفصل نگارنده با 

علی ثقفی، کارگردان هنرستان است. 

آقای ثقفی، چه شـــد که از فیلم سینمایی »پرویزخان« به فیلم مستند 

»هنرستان« رسیدید؟

راستش، علاقه من همیشه به سینمای اجتماعی بوده است؛ چه در فیلم های 

داستانی و چه در مستندهایی که ساخته ام. به عنوان فیلم ساز، اولویت اصلی ام 

ســـاخت فیلم های اجتماعی است. چند فیلم نامه سینمایی اجتماعی آماده 

هم دارم که هنوز امکان ساختشـــان فراهم نشده، ولی از هر فرصتی که پیدا 

کنم استفاده می کنم. این بار هم امکان ساخت مستند اجتماعی را داشتم که 

سعی کردم از آن بهره ببرم.

هنرستان هم مانند پرویزخان دغدغه شما بود؟

! مسائل اجتماعی همیشه دغدغه من بوده اند. موضوع »هنرستان« 
ً
بله، قطعا

و به طور کلی بحث آموزش برایم مهم اســـت. به دنبال جایی بودم که بتوانم 

به شـــکلی دراماتیک تر به مسئله طبقه پایین و وضعیت نوجوانان در اجتماع 

بپردازم. این هنرســـتان را پیدا کـــردم و دیدم هم امکان دراماتیک دارد و هم 

می تواند این امکان را به وجود بیاورد که من بتوانم به مسائل مورد نظرم بپردازم.

اسم هنرستان »راهیان قدس« بود؟

بله؛ هنرستانی قدیمی در منطقه پایین شهر تهران، واقع در چهارراه سیروس. 

دلیل انتخابش، شرایط خاص و موقعیت مدرسه در منطقه ای جرم خیز بود. 

 یک هنرســـتان فنی و حرفه ای که آموزش های فنی در آن جریان دارد، 
ً
طبیعتا

برای این نوع دانش آموزان بســـیار مفید اســـت. موقعیت خاص هنرستان و 

فضـــای دراماتیک آن برایم جذاب بود. علاوه بر این، مدیری را می دیدم که 

برای تغییر فضای آنجا تلاش زیادی می کرد. شـــاید وجه مشترک این فیلم با 

»پرویزخان« همین باشد که در آنجا هم فرد کاردانی را می بینیم که به عنوان 

مدیر تیم ملی برای موفقیت نوجوانان و نسل جوان کشور تلاش می کند. اینجا 

هم دوباره با مدیری مواجهیم که برای این نوجوانان و جوانان تلاش می کند.

یزماتیک بود و به دل می نشست. این مدیر دبیرستان، بسیار کار

انســـان بسیار دوست داشتنی و همراهی اســـت. واقعیت این است که من 

هیچ جا درباره این مدیر اغراق نکـــردم یا چیزی را تغییر ندادم. هرآنچه در 

مستند می بینید، عین واقعیت است. هیچ صحنه ای بازسازی نشده و هیچ چیز 

از طرف فیلم ســـاز به فیلم وارد نشده است. همه موقعیت ها واقعی هستند. 

تلاشم این بود که تا حد ممکن در واقعیت تصرفی نشود؛ حتی به نفع درام. 

 محتوایی نیســـت، بلکه حتی از لحاظ 
ً
منظورم از تصرف در واقعیت صرفا

درام و قصه پردازی هم برای افزایش جذابیت های مستند، این کار را نکردم. 

ســـعی کردم تا جایی که ممکن است صبر کنم تا عناصر دراماتیک در خود 

 همین موضوع کار 
ً
فضا پیدا شـــوند، بدون آنکه در چیزی تصرف کنم. اتفاقا

را سخت می کرد.

می خواســـتم همین را بپرسم که آیا نگران نشـــدید رفتار آن ها جلوی 

دوربین نمایشی شود؟

 به نکته خوبی اشـــاره کردید. سختی کار ما در چنین مستندی همین 
ً
اتفاقا

است. درست مثل این می ماند که بخواهید در طبیعت عکاسی کنید. سوژه ها 

تا دوربین را می بینند، واقعیت خودشان را پنهان می کنند. چالش اصلی این 

اســـت که فیلم ساز بتواند تصویر واقعی آن فضا را منتقل کند. به نظر من در 

مستندسازی، سخت ترین کار یک فیلم ساز این است که بتواند آن نقاب را از 

 من پیش از آغاز فیلم برداری، 
ً
فضا بردارد. البته این کار الزاماتی هم دارد؛ مثلا

مدتـــی را صرف حضور در آن فضا کردم تا با بچه ها ارتباط بگیرم و به آن ها 

نزدیک تر شوم. با آن ها رفاقت کردم و تلاش کردم حضور دوربین را برایشان 

کم رنگ کنم تا بی واســـطه جلوی دوربین قرار بگیرند. اینکه می بینید خیلی 

راحـــت حرف می زنند و هر چیزی را بیـــان می کنند، دوربین را نمی بینند و 

 مشاهده گر عمل می کند، همه به این 
ً
زندگی شان را می کنند و دوربین صرفا

دلیل اســـت که من برای این مسئله وقت و زمان گذاشتم تا جایی که ممکن 

اســـت نقاب ها کنار بروند. به قول معروف، جلوی دوربین »ژست« نگیرند. 

حـــال اینکه چقدر در این کار موفق بوده ام را باید مخاطب قضاوت کند، اما 

تلاشم در این راستا بوده است.

مســـئله دیگری که می خواهم به آن اشاره کنم این است که این مستند 

قابلیت اگزوتیک شدن را داشت؛ یعنی می توانست در جاهای دیگر هم 

 در همین جاست که 
ً
نمایش داده شـــود. اما به نظر من، ارزش آن دقیقا

فیلم ساز سعی کرده این کار را نکند و چیزی بسازد که به درد مخاطبش 

بخورد؛ یعنی از دل ناامیدی، امید بسازد. این چیزی است که حتی در 

فیلم »پرویزخان« هم می دیدم.

. این نکته درســـتی است. البته عبارت »سیاه نمایی« عبارتی است که 
ً
دقیقا

بســـیار از آن سوءاستفاده شده و در بسیاری موارد، جسارت فیلم ساز متهم 

به سیاه نمایی می شود. اما نمی توانیم منکر شویم که گاهی این مسئله وجود 

دارد. به نظر من نیت فیلم ساز هیچ وقت پنهان نمی ماند. فیلم سازی که برای 

یک نگاه خاص فیلم می ســـازد و هدفش دلسوزی نباشد، این موضوع برای 

مخاطب آشـــکار می شود. اما اگر فیلم سازی هدفش این باشد که با ساخت 

فیلمش چه کمکی به جامعه، سیســـتم آموزشی و کشورش می تواند بکند 

-حتی در حد طرح مســـائل برای چاره اندیشی- متفاوت است. این مدیر 

 دغدغه بســـیار زیادی برای تغییر مدرســـه داشت و من این را به چشم 
ً
واقعا

می دیدم. شبانه روزی تمام زندگی و کارش را صرف این موضوع می کرد. به 

حقوق و مزایایش کاری نداشت و تنها دغدغه اش این بود. چند ماه پیش برایم 

تعریف می کرد که لذت بخش ترین لحظه زندگی اش زمانی بود که کلانتری 

محل از او تشکر کرد، چون میزان بزه در آن منطقه کاهش یافته بود. آنچه در 

این فیلم و »پرویزخان« می بینیم این اســـت که اگر افراد دلسوز وجود داشته 

 پرویز دهداری می توانست فقط 
ً
باشند، خیلی چیزها می تواند تغییر کند. مثلا

شکایت کند، اما او تلاش کرد شرایط را بهتر کند و تیمش را به قدرت اول آسیا 

تبدیل کند. این مدیر هنرستان هم در مقیاس کوچک تری -هرچند از نظر من 

این هم همان ارزش را دارد- همین کار را می کند. در فضایی که شاید کسی 

فکر کند هیچ کاری نمی شود کرد، او تلاش می کند و موفق هم می شود.

یخچه هم بوده است؟ گویا »راهیان قدس« صاحب تار

بله! گذشته درخشانی داشته است. این منطقه به مرور زمان تغییر کرده است. 

همه آن منطقه تهران را می شناسند. به مرور زمان آن فضا تبدیل شده به »هتل 

معتادها« در دروازه غار و شوش و لب خط. متأسفانه بسیاری از دانش آموزان 

مدرسه در آن محیط زندگی می کنند. دلیل نام گذاری این مدرسه به »راهیان 

قدس« این است که متعلق به ایثارگران بوده؛ کسانی که به جبهه می رفتند و 

در درسشـــان عقب می افتادند، در این مدرسه درس می خواندند و دوباره به 

جبهه برمی گشـــتند. یکی از افرادی که در فیلم حضور دارد می گوید گاهی 

سر کلاس می آمدیم و می دیدیم نصف دانش آموزان کلاس شهید شده اند. 

آن زمان این منطقه جزو محله های قدیمی و اصیل تهران بود. شهید چمران 

در همین مدرسه درس خوانده است. بعدها به دلیل نزدیکی به بازار و کاهش 

قیمت ها، به تدریج به فضای بزهکاری تبدیل شـــد. این تغییرات بیشتر به 

موقعیت جغرافیایی مربوط اســـت تا خود هنرستان. باید در نظر داشت که 

تمام شهرهای بزرگ دنیا چنین محیط هایی دارند و اینکه شرایط شهر چگونه 

موجب انتقال بزهکاری به کدام منطقه می شود، مسئله مهمی است.

یت می شـــود هم خیلی مهم است. به نظر من  حالا اینکه چگونه مدیر

شما در قالب این مدرسه، فردی را پیدا کرده اید که وجودش کیمیاست.

این موقعیتی اســـت که ما در همه جا بـــا بحران ها، حتی بحران های خیلی 

بزرگ روبه رو می شـــویم. آنچه در فیلم به آن پرداخته ام و در این مصاحبه 

هم عنوان می کنم این اســـت که مهم است چه افراد دلسوزی وجود داشته 

 دلسوز باشند. اگر این 
ً
باشـــند که ناامید نشوند و البته خستگی ناپذیر و واقعا

روحیه در افراد وجود داشـــته باشد، ما خیلی تغییر می کنیم. این شاید ایده 

گاه وقتی برای ساخت فیلم می روم،  گاه من بوده است. به طور خودآ ناخودآ

 حس 
ً
گاهم بیرون می آید. واقعا به این موضوع نمی پردازم، امـــا از ناخودآ

می کنم اگر آدم های دلســـوز باشـــند، خیلی چیزها عوض می شود. چون 

به چشـــم می بینیم که شاید وجود افرادی مثل آقای ریاحی یا آقای پرویز 

دهداری که دلســـوزانه می جنگند، می توانند خیلی چیزها را تغییر دهند. 

ما در این فیلم ضعف های آموزشی را دیدیم. درست است که مشکلات 

آموزشـــی و اقتصادی وجود دارد و حقوق معلمان پایین است، اما باز 

هم معلمانی هستند که بچه ها خیلی دوستشان دارند و می جنگند. اگر 

این روحیه که در کنار معضلات و بحران ها، افراد دلســـوز وجود داشته 

باشند، تکثیر شود، خیلی چیزها در کشور ما عوض می شود و به سمت 

بهبود پیش می رود. همه این ها نشـــان می دهد که مسئولیت پذیری افراد 

در هر جایگاهی، از کوچک تا بزرگ، چقدر مهم است. وقتی کارشان را با 

صداقت و جدیت انجام می دهند و برای مسئولیتشان می جنگند، چه تغییرات 

 
ً
بزرگی می تواند رخ دهد. گاهی یک مدرسه می تواند این قدر تغییر کند. مثلا

اگر حمایت مالی کافی نیست، دنبال خیّرین مدرسه ساز می روند. خطر اصلی 

این است که اگر این بچه ها و آموزش نادیده گرفته شوند، اگر اهمیت دبستان 

و دبیرستان درک نشود، در معرض چه آسیب هایی قرار می گیرند. اگر سیستم 

آموزشی اهمیت این موضوع را درک کند، ما آقای ریاحی های بیشتری خواهیم 

داشت. ما سعی کردیم در این فیلم نشان دهیم که موضوع آینده سازان کشور 

چقدر حساس است. ببینید با کار درست مدیر یک هنرستان، بزهکاری یک 

منطقه چقدر کاهش می یابد.

بازخوردها نسبت به مستند »هنرستان« چطور بود؟

خوب بود. خوشـــبختانه اکران خوبی داشـــتیم و بازخوردهای خوبی هم 

دریافت کردیم.

علی ثقفی در سوژه مستندی که برای جشنواره حقیقت داشته، به سراغ موضوعی خاص رفته است

حل آسیب اجتماعی با مدارا

آنگ لی، کارگردان باســـابقه چینی که خالق آثـــار ماندگاری همچون »ببر 

خیزان، اژدهای پنهان« و »کوهستان بروکبک« است، به پاس یک عمر تلاش 

خستگی ناپذیر در عرصه سینما، مفتخر به دریافت جایزه معتبر انجمن کارگردانان 

آمریکا )DGA( شد. این انجمن که از پیشگامان تجلیل از هنرمندان سینماست، 

در هفتادوهفتمین دوره جوایز خود، در روز ۲۰ بهمن، این جایزه ارزشمند را به 

لی ۷۰ ســـاله اهدا خواهد کرد. درطول ۸۸ سال فعالیت این انجمن، تنها ۳۶ 

کارگردان صاحب نام این افتخار را از آن خود کرده اند که آخرین آنها اســـپایک 

لی در ســـال ۲۰۲۲ بود.لزلی لینکا گلاتر، رئیس انجمن کارگردانان آمریکا با 

ستایش از آنگ لی به عنوان یک استاد تمام عیار سینما بر تنوع ژانری و جسارت 

او در خلق آثاری متفاوت تأکید کرد. لی درطول بیش از سه دهه فعالیت هنری 

خود، مرزهای ســـینما را درنوردیده و با آثاری ماندگار در ژانرهای مختلف، از 

درام های تاریخی تا ماجراجویی های حماسی، جایگاه ویژه ای در دل مخاطبان و 

اهالی سینما پیدا کرده است. آنگ لی در واکنش به دریافت این جایزه، از افتخار 

خود برای شناخته شدن توسط جامعه ای که به آن تعلق دارد، سخن گفت و این 

جایزه را فرصتی برای تأمل در تأثیر آثارش بر نسل های آینده فیلمسازان دانست.

 جایزه پریمیوم امپریال ژاپن را نیز دریافت کرده، در سخنانی از 
ً
آنگ لی که اخیرا

دوری چندین ساله خود از سینما ابراز تأسف کرد و بر ضرورت تغییر و تحول 

در این صنعت تأکید کرد. او معتقد است سینما برای بقا و شکوفایی، نیازمند 

ایده های نو و روایت های تازه است که بتوانند مخاطبان را شگفت زده کنند.

دریافت جایزه یک عمر دســـتاورد انجمن کارگردانان آمریکا توسط آنگ لی، 

نشـــان از جایگاه والای او در تاریخ ســـینما دارد و این رویداد، فرصتی برای 

تجلیل از یک هنرمند تمام عیار است که با آثار ماندگار خود، به غنای سینمای 

جهان افزوده است.

تصویربرداری سریال »رویای نیمه شب« به کارگردانی حسن آخوندپور و 

تهیه کنندگی ســـعید سعدی به پایان رسید. همزمان با پایان تصویربرداری 

رویای نیمه شـــب در آبادان و شهرک دفاع مقدس، مراحل فنی این سریال 

آغاز شد. این سریال تاریخی به نویسندگی سیدحسین امیرجهانی محصول 

سازمان هنری رسانه ای اوج است که اقتباسی آزاد از رمان رویای نیمه شب 

نوشته مظفر سالاری است.

رمان رویای نیمه شب اثری با پس زمینه عشق پسری سُنی به دختری شیعه 

اســـت که در لفافه حیا و حجاب، معذور از بیان دلدادگی اش است و در 

مســـیر رسیدن به هدف خود با اتفاقاتی روبه رو می شود. قصه اصلی رمان 

واقعی بوده و بســـتر آن در فضای چند قرن قبل در حله عراق می گذرد؛ با 

این حال رمان از کشش و تازگی برخوردار است و مخاطب از ابتدا تا انتها 

با اثر همراه می شـــود. داستان تشرف ابوراجح به محضر امام زمان)عج( 

نیز همان گونه که در کتاب ذکر شـــده، واقعی و مستند است. این رمان را 

می توان نوعی ترسیم شیوه معاشرت و همزیستی مسالمت آمیز میان مردمی 

توصیـــف کرد که هرچند مکتب و مذهبـــی متفاوت دارند اما تحت لوای 

انبوه مشـــترکات اعتقادی شان به مراوده با یکدیگر می پردازند و با یکدیگر 

همزیستی مسالمت آمیز دارند.

محمد حقی، رئیس هیئت مدیره کتابســـتان معرفت در مصاحبه ای علت 

پرفروش بودن کتاب را این گونه بیان کرد: »این مسائل نشان دهنده ظرفیت 

خود کتاب است، چون هم داستان، داستان خوبی است و هم بعد عاشقانه 

کتاب، خودبه خود مخاطب را جذب می کند. برای من جالب بود که خیلی ها 

به یکدیگر کتاب را معرفی می کردند. نثر کتاب بسیار ساده و روان است و 

از عموم مردم تا نخبگان با کتاب ارتباط می گیرند.«

طبق گفته  حامد شکیبانیا، رئیس هیئت مدیره انجمن تهیه کنندگان سینمای 

مســـتند تا پایان روز سوم جشنواره حدود پنج هزار نفر به تماشای فیلم های 

جشـــنواره نشســـته اند. وی همچنین درباره روند رأی گیری در جشنواره 

ســـینماحقیقت توضیح داد: »هر تماشـــاگری که وارد سالن نمایش فیلم 

می شود یک برگه رأی دریافت می کند و با اسکن QR کد توسط تلفن همراه 

یا دســـتگاه های جاگذاری شده در پردیس چهارسو می تواند نظر خود را از 

بین گزینه های »خوب«، »متوســـط« و »ضعیف« به فیلم ها انتخاب کند. 

 بیش از نیمی از ایـــن تعداد حدود دوهزار و ۲۶۰ نفر در رأی گیری 
ً
تقریبـــا

شرکت کرده اند.«

مجید زین العابدین، مشـــاور رئیس سازمان صداوسیما و مدیرعامل سابق 

بنیاد ســـینمایی فارابی ضمن حضور در هجدهمین جشنواره بین المللی 

ســـینماحقیقت درباره اهمیت و لزوم برگزاری این جشـــنواره توضیح داد: 

»جشنواره »سینماحقیقت« جشنواره بازنمایی صداقت و صراحت است و 

فیلمســـازان از جهان مستند چیزی که به عنوان کلان روایت و خرده روایت 

است را صادقانه منعکس می کنند و سینمای شفافیت، صداقت و صراحت 

است. جشنواره »سینماحقیقت« تجلی تمام دیدگاه هایی است که با شفافیت 

و صداقت موضوعات مختلفی را روایت می کنند.« 

زین العابدین در پایان درباره تعامل جشـــنواره »سینماحقیقت« با سازمان 

صداوســـیما برای نمایش فیلم های این رویداد بیان کرد: »جهان مســـتند 

معبر بســـیار وسیعی در رسانه ملی دارد و ارتباط دوسویه بین مستندسازان، 

ســـینمای مستند و رسانه ملی وجود دارد، بنابراین شاید نسبت به خیلی از 

گونه های دیگر سینمایی مستند امکان تجلی ظهور و بروز بیشتری در قاب 

صداوسیما داشته باشد.«

در حالـی کـه اختلافـات بیـن بـرد پیـت و آنجلینـا جولـی، زوج سـابق 

هالیـوود همچنـان ادامـه دارد، یـک پیشـنهاد وسوسـه انگیز بـرای آشـتی 

ایـن دو سـتاره مطـرح شـده اسـت. دنـی روسـنر، تهیه کننده ای که سـابقه 

سـاخت فیلم هـای اکشـن را دارد بـا یـک پیشـنهاد نجومـی سـراغ ایـن 

زوج رفتـه و حاضـر اسـت بـرای همـکاری دوبـاره آن هـا دسـت به جیب 

شـود. روسـنر بـا وعـده افزایـش ۵۰ درصـدی دسـتمزد، به پیـت و جولی 

یـک چـک سـفید امضاشـده ارائـه کـرده اسـت. او کـه بودجـه ای حـدود 

۶۰ میلیـون دلاری بـرای ایـن پـروژه درنظـر گرفتـه، امیـدوار اسـت بـا 

ایـن پیشـنهاد وسوسـه انگیز، ایـن زوج را بـه همـکاری در فیلـم جدیدش 

ترغیـب کنـد. داسـتان ایـن فیلـم عاشـقانه در دوران جنگ جهانـی دوم 

و در شـهر کـن فرانسـه روایـت می شـود. پیـت در ایـن فیلـم نقـش یـک 

هتـل دار ثروتمنـد و جولـی نقـش معشـوقه او را ایفـا خواهد کرد. روسـنر 

بـرای ایـن زوج صحنه هـای عاشـقانه ای را در نظـر گرفتـه کـه بـه گفتـه او 

بسـیار احساسـی و تأثیرگـذار خواهـد بـود. بـا ایـن حال، به نظر می رسـد 

ایـن پیشـنهاد خوش بینانـه، بـا توجـه بـه تنش هـای موجود بیـن دو بازیگر 

و نماینـدگان آن هـا، چنـدان عملـی بـه نظـر نرسـد. در ماه هـای اخیـر، 

اختلافـات لفظـی بیـن طرفیـن شـدت گرفتـه و مسـائل حقوقـی مربـوط 

بـه امـلاک آن هـا نیـز همچنـان حـل نشـده باقی مانده اسـت. روسـنر که 

در گذشـته بیشـتر بـه سـاخت فیلم هـای درجـه B مشـهور بـوده، اعتقـاد 

دارد کـه بـا توجـه بـه سـابقه همـکاری پیـت و جولـی در فیلم هایـی مانند 

»آقـا و خانـم اسـمیت« و »کنـار دریـا«، امکان آشـتی و همـکاری دوباره 

آن هـا وجـود دارد. او امیـدوار اسـت بـا ایـن پـروژه، بتوانـد پلـی بیـن این 

دو سـتاره بسـازد و آن هـا را دوبـاره بـه هـم نزدیـک کنـد.

جایزه یک عمر دستاورد  
به کارگردان چینی رسید

کتابی که ظرفیت 
سریال شدن دارد

گر  5 هزار تماشا
سینما حقیقت

پیشنهاد وسوسه برانگیز 
برای زوج طلاق گرفته
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